



2. The decision has been made by the Ministry on the following conditions:

2. في قرارنا قد تم اتخاذ القرار على الشروط التالية:

i. The proposed Beach front accommodation blocks should be relocated to the existing accommodation block area as suggested in page 108 of the EIA report

i. في صفحة 108 من التقرير البيئي المقدم، يجب أن يتم نقل الكتل السكنية المقترحة على طول الشاطئ إلى المنطقة السكنية الموجودة كما هو موضح في الصفحة 108 من التقرير البيئي المقدم.

ii. The road network must be constructed as per the 'alternative road network' given in the report (page 109, figure 42). And the width of the road must be 10 meters (as per the alternative given in the report)

ii. يجب أن يتم إنشاء شبكة الطرق وفقاً للشبكة البديلة المعطاة في التقرير (الصفحة 109، الشكل 42). ويجب أن تكون عرض الطريق 10 أمتار (وفقاً للبدائل المعطاة في التقرير).

iii. Building footprint must be shifted to avoid the protected banyan trees as suggested in page 114 of the EIA report.

iii. يجب أن يتم تحويل البصيرة لتجنب الأشجار البانجان المحمية كما هو موضح في الصفحة 114 من التقرير البيئي المقدم.

iv. In the event the project activity has not commenced within one (1) year from the date of issue, or if the duration of this Environmental Decision Statement has not been extended, this Environmental

iv. في حال لم تبدأ أنشطة المشروع في غضون سنة واحدة (1) من تاريخ إصدار هذا البيان البيئي، أو إذا لم يتم تمديد مدة هذا البيان البيئي، فإن هذا البيان البيئي



Date of Issue: 14th February 2019

تاریخ صدور: 14 فبراير 2019

Date of expiry: 14th February 2020

تاريخ انتهاء: 14 فبراير 2020

Name: Ibrahim Mohamed

اسم: إبراهيم محمد

Designation: Deputy Director General

مناصب: مدير عام مساعد

Signature:

توقيع:

